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Agendapunt 11. Tussenrapportage. 

1. Waarom is de auditcommissie niet geraadpleegd? 
 
We zijn met de commissie in gesprek over de rol welke zij voor zich ziet. 
 

2. Op pagina 6 van de tussenrapportage staat dat mbt de verkeersveiligheidsaudits geen gelden in de 
begroting zijn opgenomen. Wat is daarvan de reden? 
 
Op dit moment is er nog geen voorbereidingskrediet beschikbaar gesteld. Vanaf 2021 staan deze op 
het investeringsprogramma. In TURAP-2 komen wij hier bij u op terug. 
 

3. Is het nieuwe verkeersmodel al in gebruik? 
 

Het nieuwe verkeersmodel is sinds eind mei gereed en kan gebruikt worden. 
 

4. Op pagina 25 staat dat in het eerste kwartaal van 2019 een voorstel aan de raad over het OMC 
voorgelegd zou worden. Is dat gebeurd?  

 
Dit is niet gebeurd. Er zijn enkele ontwikkelingen in dit dossier die iets meer tijd vergen.  In maart 
hebben wij overigens een bezoek van de raad aan het OMC georganiseerd. Aan de varianten in de 
OMC-casus wordt nog steeds gewerkt. In inzet is er op gericht voor het einde van het jaar een 
voorstel aan uw raad voor te kunnen leggen. 
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